
Beste leden van de Gemeenteraad,

Op donderdag 23 Augustus 2018 deed ik bij het meldpunt verkeer van de gemeente Rijswijk 
de volgende melding met aanmeld nummer 125814:

Bij de fietsoversteek aan het einde van de Steenlaan, bestaat
al lange tijd een onoverzichtelijke situatie waarbij (de
overstekende) fietser komend vanaf de van Vredenburchweg
over het hoofd wordt gezien door automobilisten komend
vanaf de Steenlaan. Aanleiding is de laatste parkeerplaats die
voor deze oversteekplaats ligt, welk het zicht ontneemt / geen
oogcontact mogelijk tussen fietsers en automobilisten. Soms
worden hier ook hoge busjes geparkeerd, waardoor er
helemaal geen zicht is voor de fietser op het aankomend
verkeer op de Steenlaan, en andersom, de automobilist ziet
door de geparkeerde auto/bus, de fietser niet aankomen.
Bovendien wordt op dit punt (en op de Steenlaan) vaak te
hard gereden omdat je er gewoon 50 mag rijden, vooral door
sluipverkeer uit Den Haag/ Laakkwartier. Gemeente doe hier
wat aan! Ik zal hier ook bij de gemeenteraad melding van
maken, als deze (na een tijdje) niet door het meldpunt wordt
opgepakt.

Hierop werd geantwoord:

Beste heer…,

Hartelijk dank voor uw melding betreffende de Steenlaan en de kruising met het 
Ruysdaelplein/van Vredenburchweg!
De problemen op deze locatie zijn ons bekend. Om die reden heeft gemeente besloten om in 
2019 de gehele Steenlaan compleet te gaan herinrichten, in samenspraak met bewoners en 
andere belanghebbenden. Daarbij zal de verkeersveiligheid voor met name de fietser worden 
aangepakt.

Hopende u hierbij voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

…

Ontwerp openbare ruimte
Gemeente Rijswijk

Nu, met 2020 voor de deur, is er nog steeds helemaal niets aan de situatie gedaan. De reden 
dat ik hiervan nu, ruim 15 maanden verder, opnieuw melding wil doen, is dat ik dagelijks 
fietsend de Steenlaan op dit punt passeer en (vanaf de van Vredenburchweg aan rijdend) 
regelmatig door automobilisten over het hoofd wordt gezien. Ik moet dus regelmatig in de 



remmen, anders lig ik over de motorkap van de assertieve automobilist! En ja ik heb goed 
licht op mijn fiets en kom (meestal) voorzichtig aanrijdend.

Ik snap dat het herinrichten van de Steenlaan planning en dus tijd kost, en wellicht dat men 
daardoor wat uitgelopen is, stikstof enzo.

Maar wat ik niet snap, beste leden van de gemeenteraad, is dat een gevaarlijke situatie door 
de gemeente wordt erkend (zie reactie) maar vervolgens laat men de situatie nog ten minste 
15 maanden (voort) bestaan. 

Waar is dan je gevoel voor verantwoordelijkheid, als je er al zo lange tijd vanaf weet? Dit terwijl een 
tijdelijke oplossing zo simpel is, je haalt in ieder geval die ene desbetreffende parkeerplek weg?

Ik snap daar helemaal niks van, en het is nog gevaarlijk ook.

Wat jullie?

Met vriendelijke groet,

…


